
REFERAT 

Møte i FAU ved Paradis skole 
Formidlingsrommet - kl. 1830-2030 - 29.03.23 

Dialog med Rema 1000 
Ved Kjøpmann Morten 

Leder for Rema1000 på Paradis fortalte om betydelige utfordringer 
knyttet til skolebarnas oppførsel i butikken, i perioden etter skoletid. 
Det er snakk om svært grov og krenkende språkbruk, i tillegg til utstrakt 
stjeling, av barn ned i 9-års alderen. 
FAU tar informasjonen alvorlig og ser at det er behov for tiltak og 
involvering fra foreldre ved skolen. Det ble derfor oppnevnt en gruppe 
som skal legge frem tiltak, som kan være 

- Informasjon til foreldre 
- Foreldredrevet tilsynsordning i en periode 
- Anbefaling om regler 

Dersom denne situasjonen ikke bedrer seg, vil Rema100 være nødt til å 
nekte adgang for elever, noe som kan skape flere praktiske 
utfordringer for alle. 

Informasjon fra Rektor 1. Skoleforestilling. Rektor ba om en tilbakemelding på 
skoleforestillingen. FAU uttrykte at skoleforestillingen var 
svært godt gjennomført, og satte særlig pris på den gode 
involveringen av alle elevene i planlegging og gjennomføring. 
En stor takk til skolens personale for den betydelige innsatsen 
som ble lagt ned for å få dette til. 

2. Kvalitetsoppfølging – Rektor forklarte om hensikten med 
kvalitetsoppfølgingen som bakgrunn for diskusjonen senere i 
møtet. 

3. Rutiner for elever som ikke dukker opp på skolen 
Skolens rutine er å varsle foreldre så snart som mulig, men 
dette er ikke en garantert ordning. Barn som har kjente 
utfordringer knyttet til oppmøte, har individuelle avtaler 
mellom hjem og skole.  Rektor presiserte at det er foreldres 
ansvar at barna møter på skolen.  

4. Mobilbruk. Rektor ble spurt om utfordringer knyttet til 
mobilbruk. Skolen har ikke direkte utfordring med bruk av 
mobil i skoletiden, men det er større utfordringer knyttet til 
atferd og oppførsel via ulike apper hvor aktiviteten foregår 
etter skolen og på kveldstid, og konflikter renner over til 
skoledagen. Dette vil det komme større fokus på fremover, 
både på skolen og gjennom FAU. 

17. mai FAU er i dialog med Paradis skolekorps om gjennomføringen av 17. 
mai. Det er 2. og 5. trinn som er ansvarlige for foreldrenes bidrag, og 
det blir sendt ut lister med oppgaver til alle, via klassekontaktene. Det 
ble bestemt at elevene fra Ortun skoles avdeling for Ukrainske barn 
som holder til på Fana Gymnas, skal inviteres til å feire 17. mai på 
Paradis. Det vil bli innledet dialog for å se om dette kan gjennomføres. 

Kvalitetsoppfølging Det skal være kvalitetsoppfølgingsmøte den 30. mars. FAU diskuterte 
innspill basert på skolens valgte læringsfokusområde (Grunnleggende 
digitale ferdigheter), og dette ble tatt med som innspill i møtet.  
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